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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Tanja Pejić (Demokrati) je na 12. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 13. srpnja 2022. godine postavila vijećničko pitanje: 
 
„Pitanje za gradonačelnika, Valtera Glavičića 
U trećem mjesecu prošle godine uputila sam otvoreno pismo medijima kao i pitanje na sjednici 
nakon toga. Riječ je bila o rampi koja je postavljena preko puta recepcije resorta Maslinica na 
cesti koja vodi prema pomorskom dobru. 
http://www.labin.hr/Files/202103/ODGOVOR%20NA%20VIJE%C4%86NI%C4%8CKO%20PI
TANJE%20Tanja%20Peji%C4%87%20-%20rampa%20u%20Maslinici.pdf 
Nakon toga sam u šestom mjesecu iste godine postavila nadopunu pitanja s obzirom da je 
netko u ime ''Maslinice'' odgovorio postavljanjem zaštitara. 
http://www.labin.hr/Files/202107/ODGOVOR%20NA%20VIJE%C4%86NI%C4%8CKO%20PI
TANJE%20-TANJA%20PEJI%C4%86.pdf 
Možda nakon ovog pitanja možemo očekivati i žilet žicu kako se lokalno stanovništvo ne bi 
suviše približavalo ogradi kampa.  
Poanta svega je da je građanima onemogućen pristup pomorskom dobru koji se zakonski ne 
smije zatvarati tj. onemogućavati prolaz. Riječ je o nerazvrstanoj cesti a ne kolniku, što 
podrazumijeva prometovanje motornim vozilima.  
Ovo je tipičan primjer neposluha gospodarskog subjekta koji nije prisutan samo u području 
Maslinice nego i na drugim mjestima zbog čega se čak stanovnici Rapca kupaju u drugim 
mjestima pa i na onima gdje je zbog friškog betona nedavno netom postavljena ograda brzo 
završila u grmlju. 
Smatrate li da je za očekivati da se građanski neposluh očituje i u drugim mjestima, ne samo 
u Koromačnu, jer vjerujte mi da građanima kipi i da se mogu očekivati takvi načini dovođenja 
prava i pravde u svoje ruke? Govorim iz određenih saznanja, tako da razmislite čije interese 
pravdate u ovom slučaju, ukoliko ih pravdate.“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Valter Glavičić, gradonačelnik Grada Labina: 
„Reći ću da je počelo prije godine dana. Od kad znam za sebe su tamo te rampe, to moramo 
konstatirati. Te rampe su bile uvijek tamo za ulazak u kamp i za ulazak u hotelsko područje. 
Rekla si da imamo izbor između dvije stvari, građanski neposluh i poduzeti nešto. Prošli put 
sam odgovarao, možda nisam bio dovoljno jasan pa ću ponoviti. U međuvremenu su još neke 
novosti koje su dobre. Poduzeli smo mjere ali ne građanski neposluh nego smo poduzeli ono 
što mi možemo i mislim da je potez onaj koji jedini možemo napraviti, uz dužno poštovanje 
prema građanskom neposluhu. Grad Labin je sve napravio da na potezu od rampe pa do mora 
prema dizalici proglasi se nerazvrstana cesta. Napravljen je geodetski elaborat koji je nedavno 
uz neke sitne korekcije bio vraćen a na kraju je prošao i on je, da tako kažem, uknjižen na 
Katastru. Nakon toga je Katastar proslijedio predmet prema Općinskom sudu i vjerujemo da 
ćemo idućih 10-ak, 15-ak dana imati tu novo stvorenu nerazvrstanu cestu koja do sada nije 
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postojala, što moramo naglasiti. Do sada su postojala tri različita vlasnika. Od onog trenutka 
kada Općinski sud u Labinu tu novo stvorenu nerazvrstanu cestu uknjiži na Grad Labin, od tog 
trenutka je Grad vlasnik, a do sada nije bio. To je činjenično stanje. Napravili smo sve. Nakon 
toliko godina smo napravili korak da vratimo cestu u vlasništvo Grada Labina. Ja se nadam da 
će za 15-ak dana biti naša. Nakon što bude pisalo da je Grad Labin vlasnik ceste odnosno da 
je to nerazvrstana cesta, sljedeći korak je elaborat odnosno dokument kojim ćemo definirati 
kako će se urediti promet na toj nerazvrstanoj cesti. Nakon toga ide javna rasprava i ja se 
nadam već na onoj drugoj sjednici, negdje u rujnu, da će ovo Gradsko vijeće izglasati kako 
ćemo dalje s tim. To je konkretan odgovor, konkretni potezi. Ako smo bili možda neposlušni, 
bili smo neposlušni u smislu toga da smo pokrenuli akciju i mislim da se sada radi o par tjedana 
do konačnog rezultata i do toga da Gradsko vijeće odluči što dalje sa cestom koja je u 
vlasništvu Grada Labina.“ 
 
Vijećnica Tanja Pejić (Demokrati) dodatno navodi: 
„Zahvaljujem se na odgovoru koji je bio dosta jasan u odnosu na prethodna dva koja sam 
dobila na pet, šest stranica. Samo hoću reći da to je nerazvrstana cesta, barem po odgovorima 
koje sam dobivala. To što nije u našem vlasništvu, nije ni u njihovom vlasništvu. Nije niti u 
vlasništvu vlasnika Maslinice ili tko god radi u ime Maslinice. Samo što je on sada sebi uzeo 
za pravo da zatvori pristup pomorskom dobru što zakonski nema pravo. Ja se nadam da će ta 
vaša zadnja radnja uroditi plodom.“ 
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